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Mehran Tavakoli Keshe -  Ja, goedemorgen, goedendag. Zoals 

gewoonlijk, waar en wanneer je ook luistert naar deze serie 

Kenniszoekers teachings van het Keshe Foundation Ruimteschip 

Instituut, we verwelkomen je weer en, zoals gewoonlijk proberen we 

meer kennis te delen, en te zien waar we heengaan en hoe. We 

organiseren dingen volgens het niveau van begrip.  

In de afgelopen twee of drie weken hebben we een nieuw inzicht of 

nieuwe wegen geopend of geprobeerd uit te vinden. Nu we de "mens 

van de ruimte" zijn geworden, waar gaan we landen? Wat wordt onze 

toekomst in de ruimte? En wat zijn de mogelijkheden? Het is zeker dat 

we binnen zeer, zeer korte tijd dit zonnestelsel zullen koloniseren. De 

sleutel is niet meer de maan. De maan is een deel van ons. De sleutel is 

Mars, landen op Saturnus, kunnen zwemmen in de oceanen van het 

diepste, wat wij noemen, (:18). vloeibare deel van het zonnestelsel en 

daarbuiten.  

Daar komen we wel achter. En zoals we hebben gezien, een tijdje  

geleden, vele, vele, vele jaren geleden, stuurde een klein ding uit met 

een schijf erop, zeggende, wij zijn mensen en de rest. En na tientallen 

jaren weten we niet eens zeker of het ding de grens van dit 

zonnestelsel is gepasseerd. En voor ons om te reizen in de dimensie van 



de fysieke conditie, het begrijpen van het fysieke transport van vandaag 

gaat het voorstellingsvermogen te boven. We kunnen zelfs nooit het 

einde van het zonnestelsel bereiken, laat staan het sterrenstelsel [de 

melkweg].  

De mensheid moet dus het werk van het universum (U) onderzoeken 

en begrijpen. Begrijp de twee afzonderlijke ... werk, transport, 

transmutaties, energie, die we in Keshe Foundation energie definiëren 

als magnetische velden in beweging. Want om een veld te laten 

bewegen, moet het een energie hebben. In de komende tijd zal de 

mens leren om beide toestanden van de schepping aan zijn kinderen 

te leren, materietoestand en energietoestand als plasma. Vroeg of laat 

moeten we deze kwestie oplossen. In de materiestaat hebben we de 

beperking van de wrijving. We hebben de beperking van de brandstof. 

We hebben de beperking van al het andere.  

Als we naar de energiedimensie gaan, wat wij de dimensie van het 

werk van het plasma noemen, (:20). dan verandert de beperking. Er zijn 

geen beperkingen, zolang we de totaliteit van de kennis begrijpen. In 

de meeste gevallen kunnen we de werking en de functionaliteit van de 

parameters van de materietoestand niet overbrengen naar 

energiesystemen. In zekere zin kunnen we niet werken met de 

materietoestand. Maar we kunnen wel in de materietoestand leven en 

transmuteren in de dimensie van de velden van het universum. 

Transport is een kwestie van de materietoestand. Transmutatie is de 

velden van het universum gebruiken om doorheen te reizen. Je kunt 

niet vliegen met een ezel. We moeten dus begrijpen wat we voor welk 

doel gebruiken en waarin we vliegen, in de materietoestand, of we 

vliegen in wat we de energietoestand noemen, en dan onszelf 



transmuteren naar een positie en onszelf terugbrengen in de 

materietoestand, als we dat nodig hebben.  

Dit opent nieuwe wegen naar kennis. Dit opent nieuwe mogelijkheden 

voor de mens om betrokken te raken bij het begrijpen van beide. En 

misschien, misschien in sommige gevallen, kan enige kennis van het 

één gebruikt worden in het ander. De beperking van de wetenschap 

van het universum, zoals ik al vaak heb gezegd, is de beperking van de 

mens zijn eigen begrip van het werk van het universum. Wij zijn het die 

een beperking stellen aan wat gedaan kan worden en wat haalbaar is. 

In zekere zin is alles mogelijk en haalbaar in de ruimte. Hoe we het 

doen, hoe we het mengen, hoe we het manifesteren, (:22). hoe het ... 

verdwijnt, hoe het afhangt van hoe goed we het scheppingsproces 

begrepen hebben. Wat we begrijpen wordt onze beperking. En wat we 

proberen te begrijpen wordt wat we het doel noemen. (audio pauzes) 

(proberen om het gereedschap te vinden ..) 

R: Sorry, meneer Keshe, u hebt... U bent onderbroken daar en ... u zei 

iets als ... is het doelwit worden, geloof ik, en we zijn dat laatste deel 

van uw zin kwijt, daarnet.  

K- We hebben een bandbreedte probleem. Ja, ik denk dat we een 

bandbreedteprobleem hebben. Dus we moeten het op een andere 

manier oplossen. Ik zal kijken wat we kunnen doen. Geef me een 

minuutje. Ik moet overschakelen en kijken hoe we het kunnen doen. 

Eén momentje, alstublieft.  

Rick: Oké, dank u meneer Keshe. Oké, ik zal nog even geduld hebben, 

terwijl Mr. Keshe wat apparatuur aan zijn kant verwisselt en een betere 



verbinding krijgt. We hebben al een paar vragen in de Q&A.  (:24). En 

mensen die hier aanwezig zijn mogen vragen stellen in de Q&A voor 

het tweede deel van onze show waar Mr. En ook ons YouTube- en 

Livestream-publiek, mensen daar zijn ook welkom om een vraag te 

stellen in de chat. Hallo meneer Keshe, bent u terug?  

MTK- Ja, we proberen het een paar minuten te herstellen om de 

nieuwe servers in werking te stellen. Als er een onderbreking is, of zoals 

we dat noemen, een tekort aan bandbreedte, proberen we dat op te 

lossen.  

Zoals ik al zei, is het aan ons om de beperkingen te begrijpen. Het is aan 

ons om in staat te zijn op de een of andere manier de materiestaat te 

verbinden met de plasmatoestand, met de dimensie (D) van energie. 

Op een bepaald niveau, op een bepaalde manier, zijn we de afgelopen 

weken een nieuw hoofdstuk begonnen in de leringen over hoe de 

mens dit zal bereiken. Hoe de mens moet beginnen met het 

veranderen van veel berekeningen die de hoeksteen van zijn werk 

worden, naar de totaliteit van de werkelijkheid en de gegevens die in 

realtime voor ons beschikbaar zijn. We zijn gekomen om uit te leggen 

dat wat wij de beperking van de lichtsnelheid noemen niet bestaat in 

transmutatie. Wat de beperkingen zijn en de getallen en cijfers, en 

sommige onwerkelijke voorwaarden die we hebben geaccepteerd, is 

niet werkbaar in de dimensie van wat we de huidige wetenschap van 

ruimtetechnologie noemen.  (:26). Hoe zouden we in de toekomst, in de 

komende tijd, veranderen? En hoe we, op een bepaalde manier, in staat 

zullen zijn, de mogelijkheid zullen hebben om de beide kanten van 

manifestatie te begrijpen en te vergemakkelijken, materietoestand en 

transmutatie, en wat wij noemen, de transmutatie samen.  



Op zoveel manieren, als we de materietoestand toepassen in de 

plasmatoestand, of energievelden in beweging, in de dimensie van 

magnetische (M) velden, passen ze in de meeste gevallen niet. Moeten 

we onze kinderen, en velen van ons die lang geleden zijn opgeleid, 

terug naar school sturen om nieuwe dingen te begrijpen? Of gaan we 

er tegen vechten, omdat het in onze tijd niet gebeurd is? Waar we 

zitten, en in gesprekken en gesprekken, in onderhandelingen en allerlei 

zaken in de afgelopen tien jaar. We hebben ontdekt dat de grootste 

uitdaging voor het nieuwe begrip, het aparte begrip van transmutatie 

en energie, de grootste hindernis zal zijn voor de volgende generatie 

om te overwinnen. En de tegenstand zal komen van de leiders van de 

wetenschap, van degenen die we hebben geaccepteerd om ons te 

leiden. 

Om dit niveau te doorbreken, wordt het de verantwoordelijkheid van 

ons en de wereldleiders om, onderwijsleiders, (:28). het nieuwe parallelle 

onderwijs tot stand te brengen. Een van de punten die tijdens de 

Londense conferentie aan de orde zullen komen, is de scheiding of 

samensmelting van de wetenschap van de materiestaat en energie in 

de werkelijke omstandigheden op deze planeet. We moeten begrijpen, 

we moeten begrijpen, we hebben twee gereedschappen. En dan 

begrijpen we dat onderzoeken zoals in CERN, onderzoeken zoals 

plasmatechnologie, onderzoeken zoals wat we "Jet Projects" noemen, 

allemaal herzien zullen worden. Omdat we de scheiding tussen die 

twee moeten begrijpen en onze toekomstige generatie vanaf nu 

moeten leren ze beide samen te begrijpen.  



Onze kinderen gaan vandaag de dag naar school en leren (wiskunde), 

natuurkunde, scheikunde, biologie, allemaal in de materietoestand. In 

de toestand van de nieuwe technologie, begrip en opkomst van 

technologie, moeten onze kinderen (wiskunde) leren in de 

materietoestand, (wiskunde) in plasmaberekening, biologie in de 

plasmatoestand, zoals we Gans noemen, en in de materietoestand 

noemen we stenen of gewicht, of wat we "objecten" noemen. De fysica 

van de plasma- en materietoestand begrijpen. De chemische interactie 

begrijpen in plasma en in fysische materietoestand, in chemische 

materietoestand. We komen erachter dat onze eigen kinderen in de 

toekomst veel verwarring zullen hebben over de opkomst van de 

nieuwe wetenschap, omdat ze niet passen, (:30). of men moet duidelijk 

zijn over wat dit en wat dat is, en waar het gedaan moet worden. 

Omdat ze via de Ziel transmuteren, transmuteren ze de energie van 

hun lichaam, om zich vervolgens fysiek te manifesteren en een auto te 

raken. In de plasma toestand was er geen auto, omdat ik er doorheen 

kon gaan. Nu ik naar de materietoestand ben overgegaan, moet ik het 

probleem van lichamelijkheid doorstaan. Oeps, per ongeluk 

manifesteerde ik me op de snelweg met honderden auto's die omhoog 

gingen, waar ik als energie wilde zijn en me aan de andere kant van de 

weg manifesteren en van het park genieten. 

Nu begrijpen we wat het is. En het is niet alleen onderwijs geven in de 

plasmatechnologie, reizen met de snelheid van het licht en verder met 

de snelheid van magnetische velden, en dan proberen om ook in de 

materietoestand te bestaan. Het onderwijs van de toekomst, dat bij 

onze leiders ligt, zal komen in de vorm van het samen onderwijzen van 

de twee technologieën. Het moet zo gebeuren dat in de toekomst alle 

generaties van de mensheid de Totaliteit zullen begrijpen.  



En niet voor degenen die de twee begrijpen worden om degene die het 

plasma niet begrijpt te misbruiken, en misbruiken en door dimensie 

van fysica, van materiestaat. Dan worden ze als profeten en magiërs. De 

onwetendheid en het analfabetisme in de dimensie van 

plasmatechnologie (T), energieveldbeweging, zal naties meer kosten 

dan de slavernij van vandaag. Als het niet volledig wordt begrepen.  

(:32). De slavernij zal worden voortgezet door hen die denken dat ze er 

een deel van begrijpen, of een deel ervan, of een beetje ervan, en dan 

nemen ze de rest, losgeld. Of ze worden profeten en tovenaars van de 

toekomst.  

Het is dus belangrijk voor ons om de totaliteit van de kennis op beide 

parallelle lijnen te begrijpen. Dit is belangrijk wanneer je leert hoe je 

Ziel werkt in de dimensie van energie en de lichamelijkheid omarmt 

om het te transmuteren naar een andere positie. Je hebt geen 

computer. Droom je en match je en stel je een systeem in om de 

grootvader te gaan zien die 200 jaar geleden stierf, of 100 jaar geleden, 

of 500 jaar geleden in de toekomst, waar de man iets over 1000 jaar 

leeft? Of doen we wat onze hersenen doen, systematisch een toestand 

vinden? Systeemcontrolestandpunten komen niet naar ons toe. Ze 

gaan onze hersenen niet uitrusten met een chip en een microchip hier 

en daar, dat ze kunnen, .. we kunnen het controleren. Ik stel het zo in. Ik 

ga naar oma. Ik stel het zo in. Ik ga naar opa. Ons lichaam, wanneer het 

's nachts droomt, heeft geen controlesysteem wanneer het naar opa 

gaat.  

De mensheid moet deze kennis ontrafelen. De mensheid moet de 

manier ontrafelen waarop we via de Ziel als een dimensie van energie 



door het universum reizen om de grootvader te zien, die we zagen toen 

we nog jonge kinderen, jongens of meisjes waren. En nu zijn we 70, 80, 

en dat was 70 jaar geleden. (:34). Waar is hij gebleven? Hoe komt het 

dat we over hem kunnen dromen, maar hem niet kunnen zien of 

weten waar hij is? Nu we weten dat het lichaam van de man creatie is 

om die Ziel te voeden, die kraamkamer van de Ziel voor het universum, 

begrijpen we de totaliteit van de verzameling. We moeten de totaliteit 

van de verbinding begrijpen, niet alleen voor deze planeet, maar ook 

daarbuiten. Het is niet alleen een adres hebben op 5th Avenue, blok zo 

en zo, verdieping zo en zo, appartement zo en zo, bla, bla. Het 

universum heeft geen adressen en er is geen postcode.  

Onze droom van de opa van afgelopen nacht had geen letter en geen 

postcode om naartoe te gaan. Het gebruikte de verbinding van de 

velden, het gebruikte de kracht van het veld. Het gebruikte de kracht 

van de emotie van ons, voor de opa die ons naar het adres bracht. En 

vreemd genoeg ziet hij er nog net zo uit als 50 jaar geleden, hij is niet 

ouder geworden. Of hebben we hem een fotolijstje gegeven, volgens 

de herinnering aan tijd en plaats?  

Als we denken of we gaan 200 jaar terug, 5 eeuwen, 10 eeuwen, en we 

zien dat we in contact zijn gekomen met de Ziel van iemand in die tijd, 

hoe doen we dat dan? Hoe wordt het gedaan? Er is geen 

besturingssysteem, geen gadgets, geen microchips in onze hersenen. 

Het is verbinding via de Ziel van onze voorouders. De manier waarop zij 

via het DNA of RNA, de informatie aan ons doorgeven.  (:36). En hoe zij 

in mijn tijd en ruimte en plaats verbonden waren met de anderen die 

wij zien die beeldcontrole hebben over de dimensie van 

lichamelijkheid.  



Er valt nog veel te leren. We moeten nog veel begrijpen. En in zoveel 

opzichten begint het onderwijs van de Keshe Foundation (KF) vanaf nu 

in werkelijkheid. Het is de verantwoordelijkheid van jullie Kenniszoekers 

(KS) om te begrijpen en de leraren van de toekomst te worden, maar 

niet om de profeten van de toekomst te worden. Probeer de komende 

tijd, de mogelijkheden en de toekomst, die er is in de dimensie van 

plasma, in de dimensie van veldinteractie, te begrijpen en uit te leggen. 

En probeer die twee dan samen uit te leggen. We kunnen niet alles 

verwerpen wat de mens heeft bereikt in de materiestaat. Maar we 

voegen er altijd aan toe dat het aanvullende kennis is die we moeten 

leren. Het merendeel van de verworven kennis in de materietoestand 

verwerpen, is de eigen creatie in de dimensie van de materietoestand 

verwerpen. Maar dat betekent niet dat wat gedaan is correct is. Maar, in 

Totaliteit bevinden we ons als ras in deze positie, als gevolg van de 

accumulatie van kennis uit het verleden en vandaag toegevoegd. Het 

zal zijn wat het zal zijn voor ons toekomstige ras.  

Het hele begrip van de wereld van de Schepping komt in de dimensie 

van het begrijpen van het werk van het plasma, de energievelden, de 

verbinding van de velden. In feite heeft de mensheid niet veel moeite 

gedaan om dit te begrijpen, ook al hebben we er eeuwenlang mee 

gespeeld.  (:38). We krijgen de magneet en we spelen ermee met een 

andere magneet, maar we hebben nooit het werk van de velden 

begrepen, het delen van de velden van de twee magneten, de 

interactie van de velden van de magneten met hun omgeving die zo'n 

positie mogelijk maakt, wat wij noemen, tussen de twee, aantrekking, 

afstoting, wat wij noemen, MaGrav positionering.  



Als je er echt diep op ingaat, hebben we het proces van de 

magnetische velden van de materiestaat nog niet volledig begrepen. 

En daarom hebben we een probleem met het begrijpen van de 

interactie van de plasmavelden. En het grootste probleem zal in de 

toekomst zijn om op elk moment alert te zijn op in welke je je bevindt, 

naar welke je wilt gaan en naar welke je wilt terugkeren. Dit betekent 

niet dat je altijd in een materietoestand wilt zijn om met elkaar te 

communiceren. Misschien vind je meer plezier in de plasmastaat. En 

soms kom je naar de materiestaat, om welke reden dan ook, en ga je 

terug naar de plasmatoestand, waar geen tijd is. Wanneer er geen tijd 

is, kun je niet verouderen.  

Als je een magneet op tafel legt, verandert zijn energie dan vandaag? 

Verandert zijn energie en positie over 10 jaar? Verandert de energie van 

de magneet over 100 jaar? Zou het effect op de omgeving veranderen? 

Dan begrijpen we dat we er niet eens in geslaagd zijn om dat te meten.  

(:40). Laat staan dat we naar de volgende fase van het plasma gaan, het 

begrijpen van de veldinteractie. Is de veldinteractie van een vaste 

magneet hetzelfde als die van een plasmamagneet? Een plasmatisch 

magnetisch veld is de aarde. Een vaste stof is een magneet in je hand. 

Is er enig verschil? En zouden ze op elk moment hun energie verliezen? 

Kun je er interactie mee hebben? Kun je het verliezen? Kun je het 

manipuleren, verplaatsen? Hoe verbinden we het magnetische veld 

van de materietoestand met het magnetische veld van de 

plasmatoestand?  

Velen van jullie hadden dat allang moeten weten. Hoe verbind je het 

magnetische veld van het plasma met het magnetische veld van de 

materietoestand? Als je het niet begrijpt, hoe wil je het dan 



transmuteren? Hoe wil je jezelf transporteren? Nu we kijken naar het 

Japanse magnetische spoor van de spoorwegen, vragen we ons af hoe 

ze dit doen. Hoe krijgen we onze Zielen, onze energievelden van ons 

leven, op dat spoor, maar in het magnetische veld van het universum? 

Is er een verschil?  (:42). Of omdat we het niet begrijpen, het ene is een 

wonder en een vooruitgang in technologie, en het andere negeren we 

gewoon omdat we het op dit moment niet eens kunnen bevatten.  

De hele structuur van het lesgeven, het hele begrip van het proces van 

lesgeven, ontstaat door de punten die je begrijpt te begrijpen, te 

bespreken en naar voren te brengen. Dit komt naar aanleiding van een 

van de vragen van de afgelopen week. Zoals ik al zei, we zijn net 

begonnen. En stap voor stap, stap voor stap, zullen we het hele begrip 

van de Totaliteit inbrengen. Dat jullie begrijpen, de Kenniszoekers van 

de toekomst begrijpen de scheiding, de interactie, en transmutatie en 

transport van het ene naar het andere. Je stapt niet in een 

straalvliegtuig om je opa op te zoeken die 200 jaar geleden stierf. Sorry, 

er is geen vliegtuig gebouwd voor de "droomlijn". Je draagt energie 

over van de emotie van de liefde, het gevoel en de verbinding die jou 

op dat moment met de grootvader verbindt. Er zijn geen ezels tussen 

het lichaam van de man en de Ziel van de Man (STM). Om het lichaam 

van de lichamelijkheid (P) over te brengen naar een ander deel van het 

universum waar de Ziel van de grootvader is.  (:44). Zelfs de Schepper 

heeft zo'n ezel niet geschapen, laat staan de mens.  

We moeten de scheiding en helderheid begrijpen tussen elke staat van 

het, wat wij noemen, bestaan. Er zijn andere bestaansvormen, waar op 

dit moment de mens blind voor is. Zodra de mens volwassen is en het 

proces van energie, plasma, transmutatie, magnetische veldbeweging 



begrijpt, zal er een andere wetenschap van de Schepping ontstaan. Die 

wetenschap zal de mens de dimensie van kennis geven om door 

universa heen te kunnen transmuteren. Die kennis zal op dit moment 

niet begrepen worden door de mens. Je moet de kennis begrijpen van 

de Schepping van materietoestand naar plasma, en dan de velden van 

de Schepping, wat leidt tot de schepping van plasma.  

Dit gaat terug naar de vraag, hoe en waar en hoe onze Schepper, zoals 

wij het noemen, geschapen werd, als er niets was. Die kennis is 

verborgen omdat de mens het niet kan begrijpen. Die kennis zit in de 

mens van vandaag, maar hij heeft de transmutatie niet begrepen, hij 

heeft de dimensie van bestaan zonder tastbaarheid niet begrepen, 

(:46). hij kan zich zelfs de volgende stap niet voorstellen. Waar hij 

eigenlijk werd gecreëerd uit de interactie van de velden van het 

plasma, voor de creatie van zijn eigen fysieke lichaam.  

In een komende tijd zullen we onderwijzen over die staat van interactie. 

Dat niveau van Schepping, waar de velden vandaan kwamen. Dit is de 

titel van Boek nummer 8, "De Oorsprong van Magnetische Velden". De 

essentie van de schepping van de Schepper, en de omgeving, de 

manier waarop Hij werd geschapen. Als je teruggaat naar mijn leringen, 

hebben we altijd gezegd dat boek nummer 8 over de oorsprong van 

magnetische velden zal gaan. De oorsprong, de essentie, waarvan onze 

Schepper werd geschapen. Uit zijn schepping zijn wij geschapen, en we 

noemen het universum en Unicos.  

Die kennis is niet toegankelijk voor de mens, ook al kan ik het vandaag 

onderwijzen. De kennis van de schepping van de Schepper, is de kennis 

wanneer de mens de Totaliteit van de kennis van de Schepping in het 



plasma en de beweging van de magnetische velden beheerst. Nu is het 

belangrijk voor ons om geleidelijk te begrijpen, niet door formules, 

want helaas waren er geen formules toen je vannacht de grootvader 

droomde om je naar hem toe te brengen, maar je ging erheen, je zag 

hem, je kreeg de kus en de knuffel, je kreeg de geur, je kreeg de emotie 

van de aanwezigheid, misschien had je een diner met hem, en je kwam 

terug en je zei, (:48). "Mam, vannacht heb ik over de grootvader 

gedroomd." Waar je in feite zegt, "vannacht was ik bij grootvader." Hij 

was oké, hij heeft het druk, hij probeert nog steeds zaad van de planeet 

te maken, maar, in de dimensie van energie, maar hij is heel gelukkig 

waar hij was, of waar hij is. En moeder zegt: "Je had hem gedag moeten 

zeggen, ik mis hem." Want de moeder zou opgeleid zijn tot het niveau 

om het werk van het plasma te begrijpen. 

Ook al heeft ze zelf de mogelijkheid om hetzelfde te doen.  

Een van de grootste uitdagingen voor de Kenniszoekers zal de Totaliteit 

zijn, het begrijpen van de Totaliteit, terwijl hij het proces van de 

Schepping, het leven en het bestaan in de dimensie van plasma 

gedeeltelijk begrijpt. In welke mate onze Kenniszoekers zullen streven, 

in welke mate onze Kenniszoekers zullen proberen de kennis van het 

transport en transmutatie te begrijpen en te beoefenen, hangt af van 

de angst voor hun eigen bestaan in beide dimensies. Velen van jullie 

zullen niet door het transport naar transmutatie gaan uit angst voor, 

zou ik terugkomen? Zou ik me kunnen manifesteren of word ik een 

zwerver in de ruimte?  

Er zijn methoden, er zijn manieren om nooit te verdwalen in de ruimte 

van het plasma. En de vraag die je stelt, zou ik mijn lichamelijkheid bij 

me dragen?  (:50). Zou mijn lichamelijkheid daar zijn, als ik verdwaal 



kan ik mezelf plotseling manifesteren, vertrouwen krijgen en dan als ik 

me goed voel ga ik terug naar de transmutatie? Maar er is vooral één 

grote vraag. Als je bang wordt en jezelf manifesteert, waar zou je jezelf 

dan manifesteren? Op aarde? In de ruimte? Op een andere planeet, in 

een ander sterrenstelsel? En als je die angst hebt en je bent vergeten 

wat je moet doen in de materiestaat, om te zetten, te interageren, je te 

verbinden met de plasmastaat, zou je dan de man in de woestijn van 

het universum worden, verdwaald en niet wetend waarheen? 

De andere positie van het begrijpen van de leer zal komen wanneer we 

reizen met de dimensie van het plasma. We zullen een 

nultijdstransport hebben, aangezien het verbonden is met de wereld 

van de magnetische velden. Dan wordt het, kunnen of moeten we 

onszelf, onze lichamelijkheid, toestaan om zichzelf te transporteren in 

een materiedimensie. Of zouden we onszelf omzetten in de energie, 

transmuteren en dan weer omzetten in een materiestaat? Het zal een 

interessante tijd zijn, wanneer je kind weet dat het dit moet doen, en ze 

besluit om de oom in New York op te zoeken, en jij zit in Londen, en je 

moet een vliegtuig nemen 18 uur onderweg, je gaat naar het vliegveld 

om het ticket te halen, om op het vliegtuig te stappen, om daar te 

komen, (:52). om thuis te komen bij je broer, waar hij eigenlijk al 10 

seconden is sinds hij jou verliet.  

Het grootste probleem voor de mensheid in de komende tijd zal de 

scheiding zijn tussen de kennis die jongeren, de nieuwe generatie en 

de oude generatie opdoen. Het lijkt veel op de computerspelletjes van 

tegenwoordig. We zien onze grootouders en onze ouders verwonderd 

toekijken hoe we computerspelletjes spelen, terwijl ze er geen idee van 

hebben. Het is gewoon een scherm en jij speelt het spel. Jij hebt de 



kennis en zij moeten toekijken omdat ze niet de hoeveelheid tijd 

hebben geoefend die je vanaf je 2e, 3e of 4e jaar met dat toetsenbord 

hebt gespeeld met alles erop en eraan en je hebt het onder de knie. 

Heel snel zul je in die positie komen dat je kinderen transmutatie onder 

de knie krijgen en worden wat ik noem, een getuige zoals je 

grootouders die naar je kijken (met) het computerspel.  

We moeten het onderwijs van het openbaar onderwijs naar alle 

dimensies brengen, naar alle burgers van deze planeet op een gelijke 

basis, op een manier dat alleen omdat de Amerikanen weten hoe ze 

sommige van hen moeten transmuteren en transporteren, niet 

benadeeld wordt ten opzichte van de jongens in Zuid-Afrika of in de 

jungles van het Amazonegebied. Het is de verantwoordelijkheid van de 

Keshe Foundation, die deze kennis heeft gebracht, om deze kennis te 

delen, (:54). ongeacht grens, kleur, ras en religie, nationaliteit, en welke 

plaats in het universum je bent, waar je vandaan komt, en waar je zult 

zijn.  

Het onderwijzen van transmutatie en transport zal niet alleen voor de 

mens zijn, maar de mens zal de anderen in de ruimte leren dat zij 

hetzelfde vermogen hebben, ook al bevinden zij zich in de meest 

geavanceerde UFO's die de mens zich 20 jaar geleden niet kon 

voorstellen, hij zou op hen voorlopen. Zij hebben het transport onder de 

knie, maar het menselijk ras zal via de leer transmutatie onder de knie 

krijgen. En dat is een geschenk van Mitra aan de mensheid.  

Als je dit begrijpt, open je de horizon van het universum. En het is je 

verantwoordelijkheid op welke leeftijd dan ook, vandaag, morgen, over 

honderd jaar, om het vrijelijk, onvoorwaardelijk aan een ander wezen te 



leren. Onafhankelijk van respect, totaal onafhankelijk van zijn ras, kleur, 

religie, geloof en uit welk deel van het universum hij komt.  

Op zoveel manieren moesten we dit duidelijk maken, dat in de 

komende tijd, nu jullie met de Gans werken, jullie het veld van de Gans 

begrepen, jullie ze voelden, jullie door de systemen van het Linz 

Centrum gingen en al het andere deden. Nu moet dit een algemeen 

begrip en onderwijs worden voor ons allemaal, in alle scholen op deze 

planeet, zodat geen enkel ras in de toekomst achter zal blijven.

De vooruitgang in de wetenschap stelt ons in staat om de Ziel 

onmiddellijk te onderwijzen, het maakt niet uit waar in het universum 

het zal zijn. Het is gewoon om uit te vinden, om te begrijpen hoe, de 

manier waarop het gedaan is, en voor ons om het eerst te begrijpen, 

zodat we niet het verkeerde onderwijzen, de verkeerde manier.  

De werking en het bestaan van leven in dit universum is hetzelfde, waar 

je ook bent. Ongeacht welke kennis je bij je draagt en welke vorm je 

hebt. Je zou gelukkig kunnen zijn met de eigenschappen van twee 

armen en twee benen, en in een andere dimensie ben je gewoon een 

doos. Maar het is nog steeds dezelfde emotie die je had toen je nog een 

mens was.  

Als de mens dit eenmaal begrijpt, zal het interessant zijn hoe hij de 

andere schepsels en creaties van de Schepper zal zien. We leven in één 

dimensie, als mens met een Ziel en mobiliteit. En we dragen dezelfde 

Ziel, en in dimensie van lichamelijkheid ben je misschien als een steen 

op die planeet. Waar het voor ons voordelig is om op die manier in die 

positie, tijd en plaats te bestaan.  



Zoals ik al zei, nu we het nieuwe educatieve deel ingaan, (:58). met 

betrekking tot het energieveldtransport en transmutatie, moeten we 

jullie, als Kenniszoekers, er voortdurend aan herinneren in welke 

dimensie we het hebben. En vanaf nu gaat het meeste onderricht over 

de dimensie van transmutatie, interactie van de velden, en niet de 

fysieke interactie van de mens. Hoe jullie reageren, hoe jullie de kennis 

omarmen, zal jullie het voordeel geven in hoeverre jullie een beter of 

avontuurlijker deel van het leven kunnen ervaren in de dimensie van 

het plasma, of wij noemen het STM.  

In hoeverre we deze kennis zullen delen, zal niet afhangen van hoeveel 

je ervan begrepen hebt als Kenniszoekers. We onderwijzen het op de 

plaat (opname) zodat iemand in de toekomst er misschien naar luistert 

en het de eerste keer begrijpt. En niet iemand nodig heeft om te 

onderwijzen en te veranderen dat het bij hem of haar past om het 

systeem toepasbaar te laten zijn op hen, of op de mensen eromheen. 

Het begrijpen van het leven in de dimensie van de materietoestand, 

het begrijpen van het leven in de energietoestand, of plasmastaat, en 

het begrijpen van de manifestatie van het een binnen het ander, is voor 

de mens zo normaal als ABC vandaag, maar de mens heeft het niet 

gezien. Hij heeft en wil geen onderscheid maken tussen de twee, 

omdat hij tevreden is met de status quo van vandaag.  (1:00).  

Een van de belangrijkste onderdelen van het lesgeven is het begrijpen 

van de dimensie van het plasma, de kracht van een plasma en hoe elk 

individu het leuk vindt om deel uit te maken van het werk van zijn 

plasma. Het maakt niet uit waar, wanneer en hoe.  



In de komende tijd zullen we je leren hoe je je via de Ziel kunt 

verbinden met de materiestaat, via de Ziel van de materie. Niet in de 

dimensie van lichamelijkheid van de materie. Hoe de twee te scheiden 

en hoe met beide in dezelfde positie en dimensie te leven. Het 

onderwijzen van de nieuwe plasmatechnologie in de fysieke dimensie 

is veel moeilijker dan het eerste deel van het onderwijzen van deze 

technologie. Daar zijn vele redenen voor. En in de komende tijd zullen 

we stap voor stap uitleggen hoe elk van hen gedaan moet worden. 

Maar in eerste instantie laten we het aan jullie als Kenniszoekers over 

om naar buiten te komen met de vragen, om naar buiten te komen tot, 

in zekere zin, kracht van jullie begrip en waar jullie in de toekomst naar 

op zoek zijn.  

In de komende tijd, (1:02). zullen metingen van de plasmatische 

magnetische veldsterkte de hoekstenen van uw transport worden. 

Vandaag de dag hebben we zelfs problemen met het kiezen van 

brandstof. Daarom hebben we verschillende soorten en verschillende 

manieren om brandstof te gebruiken. In de toekomst moet de mens 

begrijpen hoe hij de bronnen moet gebruiken, maar ze niet misbruiken. 

En dit zal een grote verandering zijn voor de mensheid.  

Op een bepaalde manier, als je vandaag een baby bent en 's nachts 

gaat slapen, is je energie, je begripsniveau ingesteld op die tijd en 

plaats. Niet voor hoger of meer. Dit onderwijs van vandaag moest 

gedaan worden, moet gedaan worden, zodat Kenniszoekers een 

directe helderheid hebben en begrijpen waar we naartoe gaan, en hoe 

we gaan, en de weg die we begaan.  



Een paar weken geleden vroeg ik jullie om, met wat je weet, wat je 

hebt, te proberen een schatting te maken van het leven op deze 

planeet, of het leven van wat wij de Universele Tijdszone noemen. Hoe 

gaan we van de ene naar de andere? Wat gebeurt er als de ene in een 

andere dimensie gaat en jij achterblijft in de andere? Zou de vader je 

dan blind noemen? Of ben je verblind door kennis?  (1:04).  

De technologie van plasma, beweging van magnetische velden en hoe 

die met elkaar verbonden zijn, is belangrijk voor de toekomstige 

ruimtetechnologie. Hoe krijgen we een materietoestand, de energie 

ergens anders heen en hoe zetten we die om? Kunnen we de tafel en 

stoel, die onze favoriet zijn, meenemen naar een andere dimensie? Als 

we door dit deel van het universum reizen en daar aankomen, willen 

we nog steeds die comfortabele stoel hebben. Zou onze stoel bestaan 

in de nieuwe dimensie en veldsterkte? Zou onze Ziel een deel van zijn, 

wat wij noemen, geheugenbank, een deel van zijn energie, verliezen in 

interactie met de nieuwe plasma's of dimensies van plasma's in het 

universum? 

Hoe beschermen we het? Hoe houden we de manier waarop we dat 

doen aan de fysieke kant, alles om de integriteit van ons lichaam, de 

vingers, de hand, de tenen, de neus en al het andere bij elkaar te 

houden dat ons identificeert, als ons in de dimensie van het plasma?  

En hoe leren we het onze jongeren? Hoe leren we de komende 

generatie over de nieuwe plasmatechnologie, die de wereld van de 

fysica verandert? Een paar naties die van plan zijn om dit te 

implementeren, hebben hier een probleem mee en ze weten niet hoe 

ze dit moeten oplossen. En hoe het te gebruiken voor de toekomstige 

generatie.  



Om terug te komen op het onderwijs, (1:06). wordt het belangrijk voor 

ons om te begrijpen hoe we de sterkte van magnetische velden 

veranderen, zodat we op en neer kunnen bewegen in verschillende 

magnetische veldsterktes naar een hogere orde, of naar de orde die ons 

manifesteert als een bestaande toestand, als wie we zijn? In hoeverre, 

hoe berekenen we door emoties en niet door rekenmachines, dat we 

de opa die we misten kunnen vertellen, ook al is hij al honderd jaar 

dood?  

Hoe transmuteren we tussen twee posities, wanneer een van de 

posities al ingenomen is, ook al kun je het niet zien? Je moet naar de 

emotie van de STM gaan. Je moet de totaliteit van het bestaan van de 

mens gaan begrijpen. Je moet je realiseren dat wanneer je in de 

dimensie van het plasma gaat, ook al ben je je bewust van het bestaan 

in de fysieke dimensie, je vertrouwt op de kracht van het plasma om de 

integriteit van het leven dat het draagt te beschermen, plus het 

bestaan om zijn eigen bestaan te bevestigen. Hoe berekenen we dat 

we van de ene plaats naar de andere gaan en daar daadwerkelijk 

landen? Je moet begrijpen, (1:08). dat magnetische velden een 

dimensie en richting hebben. En hoe bereken je beide? Zijn er 

vectoren? En zijn ze dat, of hebben ze beperkingen in het transporteren 

van de een naar de ander?  

In de lessen van de komende week zal ik je in detail onderwijzen, maar 

niet met getallen, want het getallenspel is voorbij. Nu moeten we de 

combinatie van het werk in de plasmatoestand begrijpen. En de 

snelheid waarmee we reizen in conversie en tijd is nul. 



Laat me je iets uitleggen, je begrijpt het heel, heel gemakkelijk, en het 

is jullie allemaal overkomen. Je bent gereisd in de dimensie van 

transmutatie, magnetische veldenergie, en je zit bij je opa die jaren 

geleden gestorven is. Hij geeft je thee, koffie, cake op tafel, speelgoed 

voor je kind dat bij je is om te spelen, terwijl je geniet van zijn 

aanwezigheid. En dan zegt er plotseling iemand: "John wakker worden, 

het is tijd om naar school te gaan." En dan moet je alles terugbrengen 

naar de dimensie van het bestaan en in de materiestaat opstaan om 

naar school te gaan.  

Hoe bereken je deze overgang als je het wilt doen?  (1:10). Ik stond in 

een spiegelveld en keek naar een heleboel mensen, wachtend op de 

oogstmachine om het zaad te oogsten. En in dat proces wist niemand 

wat ze zouden krijgen. Niemand wist wat het volgende proces zou zijn 

om iets te krijgen. Maar ze zijn fysiek aanwezig. Ze nemen een 

beslissing om daar te zijn om te zien wat ze krijgen.  

Maar geldt dit ook in de dimensie van transmutatie? Staan we in de rij 

in de wereld van de transmutatie? Of vertrouwen we op wat we 

instellen als een mobiel systeem en een fiets die ons naar een positie 

kan brengen, dat we kunnen opstijgen en inhalen wat we hebben 

genomen? Stel jezelf een vraag. Wat is er gebeurd op dat moment, 

wanneer je uit wat je noemt een 

droom, wakker worden om naar school te gaan? Wakker worden 

omdat iemand zegt: "John, het is tijd om te gaan." Heb je alles uitgezet? 

Hoe snel kon je terugkomen? Opa was in een andere positie aan de 

andere kant van het universum, een planeet aan het worden. En, hoe 

ben je daar gekomen? Je hebt geen raketten, en je hebt geen van deze 

nieuwe technologieën van mobiele telefoons om je te verzenden, 



omdat je de kennis niet hebt. Hoe zouden jullie dat doen, in de 

dimensie van lichamelijkheid?  (1:12). Hoe voed je dit en leer je dit aan je 

lichaam in de komende tijd?  

Als je dan kunt begrijpen hoe je zo snel uit de andere hoek van het 

universum bent gekomen om aanwezig te zijn, omdat mama je riep 

met haar stem en je daar stevig staat, niet beweegt, omdat je nog 

steeds droomt over het doorlopen van het proces. Om op te staan, te 

onderwijzen en te voeden, en je kunt doorgaan. Wat zou er zijn en hoe 

beslis je: "Oké, je hebt me wakker gemaakt. Maar vandaag is het 

zondag, ik hoef nergens naartoe, ik ga terug naar bed." En je besluit, 

kun je besluiten en teruggaan naar de reis en de opa weer zien? Want 

je bent nog niet klaar met genieten van zijn bestaan.  

Welk mechanisme werd er in onze hersenen gebruikt om ons 

miljarden kilometers, volgens de mens of lichtjaren, volgens de 

wetenschap van vandaag, dwars door het universum te brengen, 

ogenblikkelijk om jezelf te manifesteren, om te antwoorden in een 

fysieke dimensie, "mama, ik ben wakker." Wat is er met de opa 

gebeurd? En hoe heb je dit voor elkaar gekregen? Instantaan reizen 

met hoge snelheid. Betekent het wat ik je geleerd heb te doen? 

Probeer voor volgende week of tegen volgende week een toestand te 

creëren of een systeem te vinden waarin je kunt passen.  (1:14). En kijk of 

je kunt passen in de dimensie van realiteit en lichamelijkheid.  

We moeten dit bespreken en op tafel leggen, zodat je onderscheid 

begint te maken tussen de materie en de plasmatoestand. Je begint 

onderscheid te maken in wat gemaakt kan worden, ik wil hier een 

muur, maar in de transmutatiedimensie van het transport en niet in de 



vaste toestand van "muur". Als kind verlies ik een beetje. Maar ik win 

veel bij het begrijpen van de Totaliteit.  

We nemen een kleine pauze, komen terug en beantwoorden een 

aantal van jullie vragen.  (1:15). Maar begrijp alsjeblieft het werk van de 

materiestaat en begrijp het werk van de plasmastaat. En dan, in de 

komende tijd, proberen we samen door het proces te gaan, zodat we 

niet veel missen in de creatie. Rick, als je wilt, neem ons even mee voor 

een pauze, en dan komen we terug, en dan zien we wel wat we kunnen 

antwoorden. 
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K- Ja, ja, met veel plezier. Een paar dingen om aan te kondigen, of te 

herinneren, is dat de sessie van 7, 14, 21, sorry 14, 21, 28 en 30 juli, met de 

sessies van 3 uur, niet zal sluiten op het aangegeven tijdstip. Het is open 

tot, letterlijk, 29e, de sessie waar je aan meedoet, of je kunt meedoen 

met de sessie van die week, of je kunt meedoen vanaf het begin voor 

alle sessies. We verwachten veel van dit proces. Ten eerste is het niet zo 



dat je meedoet voor welk doel dan ook. We testen sterk ontwikkelde 

technologieën op de achtergrond, voor ons doel, voor de ontwikkeling 

van technologie. De Keshe Foundation is een onderzoeksstructuur. En 

wat we ook doen, (1:24). is om iets te leren en iets te ontwikkelen dat 

ons en onze toekomstige generatie ten goede komt, in onze 

toekomstige tijd.  

In de laatste week, vrijdag, opheffing van de Ziel van de, wat wij 

noemen, misbruikers van de kinderen, houden we meestal een 

enquête. We doen een enquête om te begrijpen hoe jullie je voelen. 

Maar we hebben de technologieën op de achtergrond ontwikkeld en 

we voeden jullie in het proces van het systeem, of we brengen zaken, 

structuren, op de achtergrond in het spel, heel eenvoudige, waardoor 

we het effect van jullie Ziel kunnen zien, de collectieve Ziel van de 

mensen die deelnamen, hun emotie en hun lichamelijkheid en al het 

andere, en we hoefden geen enquête meer te doen. Omdat onze 

systemen op de achtergrond ons alle gegevens gaven die we wilden. 

Als ik de gegevens van het scherm had genomen en vragen aan de 

mensen had gesteld, zou 90% precies zijn geweest wat we van onze 

systemen hadden gekregen.  

Op een bepaalde manier hoeven we het je nu niet te vragen, we 

hoefden het niet te vragen. We vertrouwden op de gegevens die we op 

de achtergrond van de voeding verzamelden, de energie van je Ziel, 

wat betekent dat het niet kan liegen. We zien het direct, we zien 

wanneer de Ziel neemt om de lichamelijkheid en de Ziel van de 

lichamelijkheid (STP) te verheffen, we zien de uitdagingen van de STP, 

we zien hoe de lichamelijkheid op de situatie reageert. En we begrijpen 

dit volledig en we monitoren dit volledig op de achtergrond. We 



kunnen er iets aan toevoegen, we veranderen de parameters.  (1:26). En 

in de meeste gevallen zie je dat onze, wat wij noemen, servicelijn aan 

staat, maar dat al jullie lijnen uit staan. Dat betekent dat we handelen, 

dat we testen, dat we nieuwe technologieën leveren. En dan begrijpen 

we hoe de volgende stap zal zijn, hoe het zal zijn.  

Dus vanaf de 14e zullen de sessies 2 of 3 uur duren. Velen van jullie 

vroegen ons: "Aan welke sessie kan ik deelnemen? Kan ik in deze sessie 

komen? Kan ik komen?" Je kunt in elke sessie komen. We passen je 

aan voor die sessie. Er zijn zoveel verschillende mensen met 

verschillende behoeften of verschillende, wat ik noem, wensen en 

verschillende condities, die hier komen. Voor ons is het dus niet 

belangrijk welke sessie past. We kondigen niet aan dat deze sectie 

vandaag voor dit, dit, dit is en dat de volgende sessie voor dat, dat is. 

We zijn aan het testen.  

Misschien kom je alle vier de sessies en krijg je in de tweede sessie waar 

je naar op zoek bent. In de eerste sessie voel je misschien niets. 

Misschien brengt wat je uit de eerste en de tweede sessie haalt, je in de 

derde sessie naar wat je kwam of wat je wilde. In de sessies van 24, 14 

sorry, 21e, 28e heb je minimaal 2 microfoonkoppen (koptelefoons) 

nodig. Eén zet je zoals gewoonlijk op je hoofd. En één sluit je als adapter 

aan op de plek in je lichaam waar je de verandering wilt. Dus de sessie 

van deze 

De komende vier sessies zijn voor jou. Je wilt je Ziel verheffen.  (1:28). Je 

wilt van een pijnlijke arm af. Je wilt een geliefde een emotionele 

verandering sturen. Je wilt hun foto's plaatsen. Je wilt een zieke hond 

veranderen, een vis in de tank. Die mogelijkheid heb je nu. Je moet dus 

een adapter aanschaffen waarmee je je mobiele telefoon kunt 



aansluiten op twee koptelefoons tegelijk, stereo, en meedoen aan de 

sessie.  

Als je een aandoening aan de linker- of rechterkant van het lichaam 

wilt veranderen, doe dan één sessie met dezelfde hoofdtelefoon aan de 

rechter- of linkerkant. Het is allemaal hoe je het wilt doen. We 

bestrijken het hele spectrum. En in sommige gevallen veranderen we 

dingen om ze aan te passen aan onze technologie. Vergeet niet dat je 

meedoet om ons te leren de volgende generatie te helpen. Bovendien 

krijg je de voldoening dat je misschien wel weet wat je wilt, waarom en 

hoe je aan deze sessie bent begonnen. En het zal heel uitgebreid zijn. 

En hoogstwaarschijnlijk hebben we aan het eind een sessie om te 

begrijpen wat het voor sommigen van jullie heeft betekend.  

Het proces van de, wat wij noemen, de ontwikkelingen van de 

technologie komt en is voortgekomen uit het onderwijs van de 

Kenniszoekers en kenniszoekers die de processen begrijpen. Dus als je 

van plan bent om met ons mee te doen, kun je meedoen. We proberen 

er een limiet op te zetten, omdat we precies willen begrijpen hoe het 

zal werken.  (1:30). We willen begrijpen hoeveel we je hebben geholpen, 

hoeveel je jezelf hebt geholpen, hoeveel verandering het je heeft 

gebracht. Je bent verslaafd, je bent mishandeld, je hebt kanker, je hebt 

een depressie, je hebt een tand gebroken, je wilt een tand laten 

groeien, je wilt je been verlengen, je hebt een heupprothese nodig, je 

zit emotioneel in de stress, je wilt zien of je vis de eigenschappen zal 

veranderen. Alles hangt af van hoe jij je emotie toepast op het systeem. 

We zijn hier niet om wat we noemen iets te doen met de fysiek. We zijn 

hier om te zien hoe we de Ziel kunnen verheffen zodat de Ziel een 

verandering teweegbrengt in de behoefte van de STP en hoe het dat 



zal overbrengen naar de fysieke conditie van de mens, het dier of het 

dier.  

Dus doe mee met deze 4 sessies, wat we noemen, een groep sessies 

die we voor jou en voor het vergaren van kennis hebben samengesteld. 

En dan zullen we zien hoe we opbouwen naar de augustus, wat we 

noemen, sessies. De sessies in augustus zullen zeer interessant zijn. We 

zullen proberen om in augustus de 25 kenniszoekers samen te 

brengen. En ergens in augustus of begin september zal dat vorm 

krijgen. We zullen begin augustus of ergens in augustus de plaats van 

samenkomst aankondigen of naar jullie toesturen.  (1:32). En we 

proberen consensus te bereiken dat jullie allemaal op een plaats en tijd 

bij elkaar kunnen zijn. Hoe je je ticket organiseert, hoe je je verblijf 

organiseert en de rest. Dan gaan we voor de 200 en dan de 65 die we 

opstellen.  

Het ontwikkelingsproces van de technologie heeft plaatsgevonden 

onder de kenniszoekers van de Keshe Foundation en moet een vrije 

onderzoeksbasis blijven. Er mag geen beperking of controle over zijn. 

En we hebben alleen controle om de kennis uit te breiden en hoe we 

het collectief zien om naar de volgende stap te gaan. We hebben de 

komende weken misschien nieuws voor jullie dat de hele structuur van 

de internationale werking van de Keshe Foundation zal veranderen. 

Daar wachten we zelf nog op. En als we eenmaal op de hoogte zijn, als 

we het volledig begrijpen, dan zullen we het doorgeven aan de 

internationale familie van de Keshe Foundation. We hopen dat het in 

ons aller voordeel zal zijn, als "Eén Natie, Eén Planeet, Eén Ras."  

Het andere punt waar je aan herinnerd moet worden, is dat het Keshe 

Foundation Exhibition Center eind volgende week of de week daarna 



zijn deuren sluit. We sluiten de Keshe Foundation tentoonstelling 

helemaal en het zal worden verplaatst naar een van de grote steden in 

de wereld. Degenen onder jullie die naar de tentoonstelling willen 

gaan, zullen misschien volgende week de laatste week hebben, of als 

we het kunnen verlengen een week daarna. Maar in de tweede, derde 

week van juli zal het expositiecentrum van de Keshe Stichting Linz 

voorgoed sluiten. Aan de andere kant (1:34). zal de Keshe Stichting 

wereldwijd op een andere manier uitbreiden, waarover we jullie in de 

komende maanden en weken zullen informeren.  

Zijn er nog vragen? 

V: ... Kun je in meer detail uitleggen hoe de techniek in de plasmasessie 

met apparaten en headsets en de microfoons werkt? Volgen de 

plasmavelden of Souls de koptelefoonlijn via het internet? Hartelijk 

dank. 

K- Dit is een goed geoefende situatie met de Keshe Foundation KS in 

de afgelopen 7, 8 maanden. We gebruiken de koptelefoon als een soort 

GPS-locatie van je Ziel. En de overdracht en de rest wordt op die manier 

gedaan, totdat je geleidelijk je, wat wij noemen, "combinatiesets" 

ontvangt, die nu klaar zijn, ik denk dat een aantal ervan de fabriek 

binnen een paar weken of zo zal verlaten. Dan gebruik je die voor 

interactie en interface.  

De "Headset Units", zoals we ze noemen, worden de komende weken 

afgemaakt en worden vrijgegeven aan degenen die ze hebben 

gekocht. En dan zul je de verschillen zien. Het is alsof je naar een mono- 

en een stereosysteem luistert, en dan zie je het verschil, dan voel je het. 



Je voelt de emotie dan wanneer je echt naar het woord luistert.  (1:36). 

En dan moet je geleidelijk leren hoe je deze emoties vertaalt naar de 

woorden, naar je manier van leven. Geleidelijk aan bouw je het op. We 

raden je zelfs aan om op sommige punten nog steeds twee 

koptelefoons over elkaar te gebruiken. Als je een kleine innerlijke 

hoofdtelefoon gebruikt met de nieuwe hoofdtelefoon erop, om 

geleidelijk de lichamelijkheid en de STM samen "in te huisvesten". Als 

het zover is, zullen we het je langzaam leren, want de systemen worden 

de komende weken afgemaakt en opgezet door ons team. Aan de 

andere kant gebruik je gewoon, wat ik noem, een adapter, waarmee je 

twee hoofdtelefoons kunt aansluiten op je, wat wij noemen, handset. 

En dan gebruik je er zoals gebruikelijk één voor je hoofd en een andere 

voor wat je er ook mee doet.  

Zijn er vragen? 

We zullen je tijdens de besloten sessie advies geven over hoe je dingen 

(headsets) moet plaatsen en op hun plaats zetten. Maak je geen zorgen 

over dat deel. Zoals je ook in andere sessies hebt gedaan, leer je 

gaandeweg en begeleiden we je hoe je je systeem aan en uit moet 

zetten en waar je heen moet en wat je moet doen, omdat we veel 

dingen op de achtergrond regelen. Het zal min of meer hetzelfde zijn. 

In die privésessies leggen we je het gebruik van je headsets uit, met 

welk doel je bent en wat je dan kunt doen en leren en zoals gewoonlijk 

zijn er vertalers die het vertalen naar de talen van de aanwezigen.  (1:38).  

Nog een vraag? 

<< Aansluiting van Mr. Keshe viel weg >> ... 



V: ... Hoe ziet de toekomst van transport eruit? Zullen grote groepen 

reizen worden afgehandeld door grote bedrijven en regeringen, net als 

het reizen per vliegtuig dat we vandaag de dag hebben? 

K- We moeten ons realiseren dat we, zoals ik zeg, "twee paarden in 

dezelfde race hebben", vanuit het gezichtspunt van de Keshe 

Foundation. Dit is een van de discussies die ik onlangs had met enkele 

overheidsfunctionarissen en mensen die dit begrijpen. We onderwijzen 

over transport, het nieuwe MaGrav systeem, MaGrav ?? systeem.  (1:40). 

En tegelijkertijd onderwijzen we, of ontwikkelen we, het 

energietransportsysteem, wat wij transmutatie noemen. In beide 

gevallen zal de Keshe Foundation een belangrijke speler zijn, in ieder 

geval in het begin, misschien de eerste halve eeuw. En dan zullen we 

zien dat de talenten van de rest van de mensheid en andere rassen van 

het, wat wij noemen, universum, het zullen inbrengen en eraan 

toevoegen. En dan werkt het samen.  

Zodra we de deuren openen in de Universele Gemeenschap op een 

fysieke dimensie, zal de mensheid een vloedgolf van nieuwe 

technologieën binnen krijgen. Tegelijkertijd zullen we de andere rassen 

overspoelen met de technologieën die wij hebben en die zij niet 

hebben. Het zal geen eenrichtingsverkeer zijn. Dat punt, dat deel, zal 

een enorme verandering zijn voor de dimensie van lichamelijkheid. Je 

gaat graag met de UFO. Het andere deel dat komt met de 

transmutatie en beweging of energie van de plasmaoverdracht, dat zal 

komen als het unieke werk van het menselijke ras. Zelfs de andere 

rassen hebben dit geprobeerd, zijn er niet in geslaagd of hebben zich 

niet volledig ontwikkeld tot wat het zou moeten zijn, en het zal door het 

menselijk ras komen. Dat is waar jullie, jullie de leraren worden, jullie 



worden wat het zal zijn. En voor een lange tijd zal het menselijk ras in 

die richting gaan, en zal het gaan in wat wij noemen, de kennis hierin. 

Vanwege de situatie en de manier waarop het is opgevoed.  (1:42). En 

nogmaals, voor een deel van deze eerste fase zal de Keshe Foundation 

een van de belangrijkste spelers zijn. En dan zullen we zien dat het 

initiatief, de integratie van de andere dingen, nieuwe dimensies van 

transport zal brengen.  

We zien het duidelijk, en misschien kunnen we er de komende weken 

meer licht op werpen. De kolonisatie van de Maan en Mars tegen 2025 

is onvermijdelijk, staat op de kaart, afhankelijk van hoe onze naties en 

wereldleiders erover beslissen. Als ze het verder terugschuiven naar 

2030, zouden we in staat moeten zijn om het grootste deel van het 

planetenstelsel hierop, in het zonnestelsel, te koloniseren. Want als we 

eenmaal hebben leren lopen, wordt het gemakkelijk om van de ene 

naar de andere planeet te rennen en te springen.  

Het struikelblok zal komen wanneer we moeten leren hoe we de 

bandbreedte van dit zonnestelsel kunnen oversteken. Het is niet 

gemakkelijk, het lijkt erg op hoe we deze planeet verlaten of 

geprobeerd hebben te verlaten. Maar op een grotere schaal, maar we 

springen in een diepere oceaan van magnetische velden. In dat deel 

moeten we, moeten we leren hoe te transmuteren. 

Transport en het leren erover aan deze kant van het binnenste 

zonnestelsel zal deel uitmaken van het werk van de Keshe Foundation, 

en ik zal het zolang ik leef leiden om jullie te onderwijzen, om jullie op 

dat punt te brengen. Voordat ik mijn ogen voor de laatste keer sluit, 

hopen we de mens mee te kunnen nemen naar het universum voorbij 

het sterrenstelsel.  



Dat betekent dat er veel geleerd, gewerkt en begrepen moet worden.  

(1:44). We dragen zoveel kennis met ons mee dat het gedeeld moet 

worden. En in dat proces zal de mens misschien in de komende 50 jaar 

dit sterrenstelsel kunnen oversteken. Het is heel goed mogelijk om de 

intuïtie en de vindingrijkheid van de mens te begrijpen als hij eenmaal 

de kans krijgt om zich te ontwikkelen. Als je het begrijpt, zal het 

grootste probleem voor het menselijk ras het tekort aan aantallen zijn. 

Kolonisatie, rehabilitatie, nieuwsgierigheid van de mens om het 

universum en de wereld van zijn schepping te zien. Het zal veel 

mannen uit het werk van deze planeet halen. Vergeet niet, we zullen, 

we hebben geen rechters meer, we hebben geen ziekenhuizen meer, 

we hebben geen dokters meer, we hebben geen scholen meer waar 

we via de Ziel elke taal kunnen onderwijzen, elke kennis die je nodig 

hebt, dan zie je, er is een heleboel wat ik noem, "vakantiemakers." Ze 

hoeven niet betaald te worden, want ze kunnen allemaal het goud 

maken, zoveel als ze willen, in de achtertuin. Maar alle faciliteiten door 

het voeden van de Zielen, het voeden van de Zielen, het voor hen 

zorgen, worden werk van de rest, omdat ze het leuk vinden om te 

dienen en de anderen dienen hen op dezelfde manier.  

Dit zijn geen sprookjes, dit staat op de kaart, binnen de komende 40 tot 

50 jaar. Dan komt het, misschien kost het de mensheid nog eens 200 

tot 500 jaar om dit universum over te steken naar een ander universum. 

Ook hier is veel voor nodig. En dat zal komen door de Ziel van het kind 

van Mitra. 

Dat is haar verantwoordelijkheid en niet de mijne. En dat is de weg naar 

de Schepper en niet de mijne.  (1:46).  



In die tijd wordt de kennis die je in Boek 1, 2 en 3 hebt gelezen je 

leidraad, want het is hetzelfde als jij bent. Leven in andere universa 

bestaat nog steeds, maar je moet begrijpen, kun je vandaag de dag 

onder de oceaan leven zonder kleren? Of kun je buiten de ruimte van 

de planeet Aarde reizen zonder apenpak? Je zult voor dat soort 

dilemma's komen te staan. Je moet nieuwe technologieën begrijpen, 

de mensheid moet nieuwe wetenschappen begrijpen over hoe te 

overleven in de ruimte tussen de universa en dan hoe te bestaan in de 

andere.  

De mensheid zal veel mannen verliezen in dit proces. Op een bepaalde 

manier, zoals ik een tijdje geleden in een van mijn lezingen zei, wordt 

het als in de Romeinse tijd. Als je het je herinnert, lees dan de 

geschiedenis van de Romeinen, de moeders baarden kinderen om de 

soldaten van de keizer te worden. Velen van ons zullen de Ziel van het 

leven van de Mens creëren, om de passagiers van het universum te 

worden, om de kennis van de mens toe te voegen aan de dimensie van 

kennis van het universum. Op korte termijn, de komende 5 of 10 jaar, 

zullen we zeker de Maan en andere planeten koloniseren, in grote 

aantallen, niet slechts één astronaut en één apenpak, misschien vlieg je 

uit Cape Canaveral of ergens anders.  

Dit komt op de rug van het onderwijs. De ruimtevaarttechnologie van 

Iran zal samen met de Chinese ruimtevaarttechnologie naar dit punt 

leiden.  (1:48). Je zult op zeer korte termijn een nauwe samenwerking 

zien tussen de Iraanse nucleaire ruimtevaartindustrie en de Chinezen. 

En zij zullen het voortouw nemen, door het ethos van hun vrede, om 

ons naar het volgende niveau van de ruimtevaart te brengen. 

Tenminste voor een korte tijd. En de Keshe Foundation zal daar deel 



van uitmaken. En wij zullen de leiding hebben over de kennis, en ik 

weet zeker dat de genieën die we op de universiteiten van Iran en 

China hebben, en die in andere landen van het vreedzame niveau, zich 

bij ons zullen aansluiten om ons naar dat niveau te brengen.  

We moeten dus eerst het fysieke leren, degenen onder ons die nog 

steeds bang zijn, die de Ziel niet willen aanraken. En dan degenen 

onder ons die door de dimensie van de Ziel reizen. Als je door de 

dimensie van de Ziel, de energieruimte, reist, zal het niet lang duren om 

de spanwijdte van dit universum af te leggen. Maar het probleem is dat 

je op veel plaatsen verdwaalt. En dan is er nog veel meer nodig. Het is 

dus min of meer wat we zeiden. De leercurve en het begrijpen ervan zal 

ongeveer even lang duren. Dus we verwachten dat deze dingen in een, 

wat wij noemen, alfabetische volgorde zullen verschijnen in de 

komende 2 tot 5 jaar. En als we de technologie hebben gebracht, we 

kijken anders naar de technologie dan anderen, gaan we naar de 

volgende stap van kolonisatie.  

Mogelijk, mogelijk als wat ik noem, als een menselijk ras, niet als natie. 

En je hoort dingen in het nieuws die de basis vormen voor die 

ontwikkeling in de komende tijd.  (1:50). Dus als je denkt wat er zou 

kunnen gebeuren, dan staat dat op de kaart. Wil je met de ezel gaan, 

kies je voor het vliegtuig, omdat je graag op het vliegveld wacht, kies je 

voor het ruimtetijdvervoer, dat je een paar minuten kost, of wil je met 

de Ziel reizen. Zoals we zien zijn er nog steeds veel mensen die op de 

fiets de wereld rond gaan en we zien nog steeds mensen op de rug van 

ezels van A naar Z gaan, zelfs als er een auto langskomt zo snel als ze 

zich kunnen voorstellen. En terwijl we met de auto rijden zien we een 

ruimtevaartuig boven ons honderden kilometers afleggen over 

dezelfde afstand als wij in de auto proberen te doen. En dan zien we 



ons ruimtestation sneller gaan dan zelfs de vliegtuigen boven hen, die 

hen in de gaten houden. En nu voegen we daar nog een niveau aan toe 

boven dat ruimteding, dat er is, wat we plasma noemen, MaGrav-

technologie, en daarboven, met het transport van de energiepakketten, 

wat we de STM noemen. Dus het is een ontwikkeling, stap voor stap, in 

de kennis van de mens.  

Op het volgende niveau zal transport door wat ik noem, MaGrav 

positionering, een nieuwe dimensie brengen van ogenblikkelijke, min 

of meer, 10 - 15 minuten vliegtijd. En dan diegenen onder jullie die een 

stap hoger willen gaan om te transmuteren over deze planeet en dit 

universum, leren hoe je door de energiepakketten van de STM kunt 

gaan. Dus het is... de toekomst is rooskleurig. En we werken er heel 

hard aan om het zo soepel mogelijk te laten verlopen.  

Nog een vraag?  (1:52). 

V: ... Zijn de Maan en Mars niet al gekoloniseerd? 

K- Met andere rassen, ja, we hebben het over de Mens. De Mens heeft 

niet... Ik bedoel, er zijn veel vraagtekens. We zijn bezig, zeiden we, met 

de eerste twee mensen die naar de maan gaan, met een nieuwe 

plasmatechnologie. Dan moeten we aan het werk.  

Je moet begrijpen dat er veel bureaucratie is. We worden er vandaag 

mee geconfronteerd. Ik bedoel, zelfs vandaag tijdens de lunch werd ik 

ermee geconfronteerd. We hebben te maken met wetgeving. Het 

maakt niet uit of de technologie er is. Wetgeving maken zodat 

iedereen het kan gebruiken zijn de struikelblokken in de technologie 



en in de opkomende wetenschap en technologie. We kunnen het 

systeem leveren waarmee je kunt reizen, we kunnen je Ziel uitbreiden 

en doen wat je maar wilt. Maar omdat het nu met apparatuur wordt 

gedaan en dan komt er een ethische situatie omdat het nu tegen alles 

ingaat. Ergens heeft een religie iets gezegd, het komt in de wetgeving.  

Dan komt dit nog. Dit zal een van de grootste struikelblokken zijn voor 

de internationale verspreiding van deze technologie. Tenzij een land 

zich openstelt en zegt: "We gaan, je moet wel...". We hebben dit 

probleem in Iran. En ik heb het al vaak gezegd.  (1:54). Iran en de 

Islamitische natie hebben een enorm probleem om naar de maan te 

gaan. De maan is heilig voor de islamitische wereld. Nu heb je 1 miljoen 

moslims, velen van hen fanatiek. Nu probeer je hen ervan te overtuigen 

dat de mens naar de maan kan gaan. Je kunt je niet voorstellen dat dit 

onmogelijk is voor hun hersenen, ook al proberen hun naties het.  

We hebben analfabetisme in de kennis van de Schepping en in de 

kennis van God en misbruik van de mens door wat we religie noemen. 

Het is een van de dingen die heel snel naar voren zullen komen. Zodra 

we deze deuren openen, moeten deze Mullahs, en de Ayatollahs, en 

Rabbijnen en Priesters naar dezelfde kerk gaan en hun mensen de 

waarheid vertellen over hoe je naar de maan kunt gaan, hoe je naar 

Mars kunt gaan. En het kan niet alleen... Het is heel erg, ik zei een tijdje 

geleden tegen een van mijn familieleden. Je kunt geen vlees eten als 

het niet koosjer of niet halal is. Dus je gaat naar een supermarkt, 

moslims en joden kopen nooit vlees omdat het geen halal winkel is om 

vlees te kopen. Moon wordt hetzelfde. Maan is niet voor moslims om 

naartoe te gaan omdat het heilig is en het is bla en de rest. Dus er is 

exclusiviteit voor plaatsen. Je wilt niet bij moslims zijn.  (1:56). Je koopt 



een huis, je koopt een eigendom, je vestigt een woning op de maan. Nu 

begrijp je de hypocrisie. En veel moslims komen, het maakt niet uit of 

er iets mis mee is, of dat we er niet in geloven of de rest.  

Dus we moeten een heleboel dogma's overwinnen met dezelfde, er zijn 

dezelfde problemen in het Joodse en Christendom en de rest. En dit 

vereist wetgeving of opening van de tijd door religieuze leiders en 

wetgevers. En dan zien we, in de komende misschien drie jaar, vijf jaar, 

de opkomst van de "internationale wet." Wat betekent dat? Wetten die 

gelden voor ons allemaal als menselijk ras. Zodra we de ruimte openen, 

zodra we in de tijd van een nultijd reizen, een paar minuten van de ene 

natie naar de andere, zullen nieuwe wetten een structuur worden die 

ingesteld is om de hoofden van de naties te regeren, niet de Verenigde 

Naties. De Verenigde Naties is een gediskwalificeerd orgaan van 

organisatie.  

We zien dit, een deel ervan, vallen op de rug van de Universele Raad en 

de Aardse Raad. Dus die moeten worden aangenomen die voor ons 

allemaal gelijk is. Het maakt niet uit waar we verkeerd doen, op deze 

planeet, of als deel van de kolonie op de maan, op Mars, en de rest. Dan 

komt er gelijk onderwijs, en het delen van kennis en technologie onder 

alle mensen. Dit is een van de discussies die ik onlangs had met een 

van de mannen met macht in een van de machtigste naties.  (1:58). Dat 

is hoe we de kennis en technologie delen, niet exclusiviteit van één 

natie. En we hebben een regering nodig die dit heel snel doorvoert. Dat 

we geen derdewereldnatie creëren in de materiestaat. We creëren een 

gelijkwaardige natie in plasmastaat, als één natie.  



Vanaf de dag dat we zeiden: "Eén Natie, Eén Planeet, Eén Ras," was er 

geen sprake meer van. 

Want nu kunnen jullie allemaal alles doen om energie te creëren, 

materie, wat je maar nodig hebt, als je je hoofd er maar bij houdt. Nu 

komt het aan op de kwestie van de plasmatechnologie, energie in 

beweging. En deze kennis moet op "Eén Natie, Eén Planeet" zijn. En 

omdat we allemaal analfabeet zijn, gaan we, zodra het onderricht 

begint, allemaal samen, ongeacht tijd, plaats en ruimte.  

Dus dit brengt ons op dat punt. En dan is er de volwassenheid van wat 

en hoe degenen die de totaliteit zien als leden van de Universele Raad 

leiding geven in het, wat wij noemen, wetgevende deel van deze 

organisatie. Hoe ze die leiden, ongeacht de taal of het ras waar ze 

vandaan komen. Dit zijn de weinige dingen die de naties, de 

regeringen, terugbrengen of dwingen tot een snelle ontwikkeling en 

ontwikkeling.  

Er vindt een enorme verandering plaats in de farmaceutische en 

medische wereld. Mensen zoals Bill Gates en de anderen die plannen 

maakten, we zagen de clandestiene activiteiten op andere gebieden in 

de afgelopen 3 - 4 jaar om de rijkste man te worden, alleen maar om te 

omzeilen of de controle over te hebben, (2:00). zullen niet meer 

bestaan. We zien een enorme verandering in de farmaceutische 

industrie, waar farmaceutica geen betekenis meer zal hebben. Als we 

dat begrijpen. We zagen dit in een situatie met, wat wij noemen, Covid 

in Iran. We werkten samen met de Iraanse Nationale Defensie 

Universiteit in de vorm van een rapport, dat jullie allemaal hebben 

gezien, en alles werd gedaan. Maar mensen binnen de 

gezondheidsautoriteiten blokkeerden het en hielden het tegen, omdat 



ze profiteerden van farmaceutische producten. Nu zullen deze 

structuren worden ontmanteld.  

Je begrijpt de dingen, die je kunt kopen, die je kunt gebruiken, 

waarvoor geen farmaceutische systeemtechnologieën nodig zijn, die 

gecentraliseerd kunnen worden. Vanuit één land heb je er allemaal 

toegang toe. Dit alles staat niet op de kaart. Het proces is al begonnen. 

De wellnesscentra van de Keshe Foundation zijn het begin van dit 

proces. Als je het wellnessproces doorloopt, maakt het niet uit in welke 

toestand je naar ze toe gaat, waar je ook bent in de wereld, je krijgt 

dezelfde tijd, dezelfde diensten als de rest. We hebben dit al in werking 

gesteld.  

Dan komt de voedingsstructuur, die ook weer internationaal moet 

worden aangepakt door de wereldleiders. Een van de grootste 

problemen die we hebben zijn de wereldleiders. Hoe kunnen ze hun 

positie als wereldleider niet verliezen, maar nog steeds het deel van de 

wereld leiden dat ze willen leiden? Op een bepaalde manier worden we 

allemaal één lid, één partij in de "partij van het menselijk ras" zoals ik 

het noem, en hoe kunnen we beter dienen.  

Het grootste probleem dat we de komende 10-20 jaar zullen zien, is 

belastingen.  (2:02). Hoe belast je mensen om diensten te verlenen waar 

mensen toegang hebben tot alles van buiten de dimensie van het land 

waar je woont, omdat je geen dienst verleent. Nu ga je naar een 

supermarkt verderop, je koopt het fruit, of je koopt de energie die je 

wilt gebruiken, wat dan ook. Nu ga je aan de lijn op de app, je koopt je 

energie om van te leven ergens, ergens in IJsland of in het midden van 

China. Je hebt de overheid niet nodig, de overheid verdient geen geld 



aan het importeren van voedsel of wat dan ook, en het controleren via 

voedsel. De nationale voedselzekerheid zal drastisch veranderen en 

overheden moeten zich daaraan aanpassen. Dit is het deel waar 

regeringspartijen in de wereld in de problemen komen, omdat ze het 

leiderschap willen behouden.  

Maar in de loop van de tijd, met de snelle ontwikkeling van de 

ruimtevaarttechnologie en de opening van kolonisatie, zullen al deze 

dingen zichzelf oplossen in de komende 20-30 jaar. Er zijn veel 

veranderingen. En zelfs vandaag werken we aan die manier om dit in 

de komende tijd te bereiken. Het is onvermijdelijk en de mensheid 

heeft deze schok, deze verandering nodig. En vroeg of laat zal de, wat ik 

noem, op hol geslagen trein gaan rijden. Iedereen zal erin passen, om 

iemand in die trein te kunnen zijn. En we hebben de trein al op het 

spoor gezet, en hij rijdt.  

Nog een vraag?  (2:04). 

V: ... We zijn op de hoogte van het gedrag en de prestaties van NASA. 

Onlangs spraken ze over het afsluiten van het internet vanwege het 

plasma dat door de zon wordt uitgestraald. Klopt dit of is het een 

misvatting? Bedankt voor het advies. 

K- Ik weet het niet, ga het ze vragen. NASA is nu niet alles. NASA is een 

zeer, zeer kleine speler in de ruimtevaarttechnologie. Dus ze doen wat 

ze doen. Er is een probleem en we weten dat de Russen en Chinezen 

ernaar kijken. Ik weet zelfs dat Iraanse regeringen ernaar kijken, om af 

te stappen van de centralisatie van computers in de handen van de 

Amerikanen. Microsoft en de rest. Er wordt veel werk verzet. 



Maar je moet je realiseren dat, opnieuw in deze lijn, de introductie van 

de nieuwe plasma communicatie, veel dingen zal veranderen in de 

werking van het internet. Er zijn veranderingen. Zodra we beginnen 

met het vrijgeven van deze nieuwe technologieën, zodra het vrijgeven, 

wordt vrijgegeven, zullen er nieuwe manieren ontstaan om technologie 

en kennis over te dragen. Supergeleiders bij kamertemperatuur, 

supergeleiders zullen ons nieuwe chips geven, zodat alle kennis die je 

nodig hebt op één geheugenstick staat.  (2:06). Letterlijk, je hebt alles 

wat je nodig hebt op je, in je hand. En dan kan niemand de verbinding 

verbreken. Niemand kan, wat ze met Huawei hebben gedaan, 

onmogelijkheden worden, als we de nieuwe weg inslaan.  

In een zeer korte tijd zal de Keshe Foundation kanalen openen met 

Huawei, zoals we al eerder hebben gedaan, in trends, voor Huawei om 

de nieuwe plasma communicatielijn te gebruiken, die hen in staat stelt 

om boycots en sancties van grote bedrijven te omzeilen, omdat ze de 

technologie bevorderen.  

We zullen op dezelfde manier samenwerken met Amerikaanse 

organisaties, het zijn niet alleen de Chinezen, waar... We werken samen 

met de Iraanse nucleaire centra om de ruimtetechnologie over te 

brengen naar Iran. In samenhang met het begrip, vergeet niet dat de 

eerste plasma nucleaire reactor voor de vlucht werd getest in Iran. 

Rond deze tijd, juli, augustus 2008, als de Iraanse regering de 

vooruitgang in plasmatechnologie openstelt voor Iran, dan zal dat 

samen met andere machtige naties veel dingen veranderen.  



Er is geen beperking, er is geen begrenzing. En we doen wat we 

kunnen om die verandering teweeg te brengen. Het is een kat die uit 

de zak is gelaten, (2:08). en iemand heeft de staart van de kat in zijn 

hand, hij denkt dat hij de kat terug in de zak kan krijgen, maar dat kan 

niet. En het einde dat eruit is, zijn jullie Kenniszoekers.  

Nog een vraag? 

R: Meneer Keshe, ik herinner me dat er een vraag werd gesteld in de 

laatste Kenniszoekers Workshop, tegen het einde, die u aan het begin 

van deze Workshop wilde stellen. Dus dat hebben we een beetje 

gemist, maar hier is de vraag.  

Kunt u voor ons begrip iets meer vertellen over magnetische 

plasmapakketten voor transmutatie en wat het verschil is tussen 

magnetische velden en zwaartekrachtvelden voor de materietoestand? 

K- De plasmatische verpakking is al getest door de Keshe Foundation. 

Voor een deel gebruiken we het, jullie reis naar Linz, om het verder te 

ontwikkelen. En deels gebruiken we het om andere technologieën te 

ontwikkelen, die parallel lopen. En velen van jullie hebben 

deelgenomen aan de (maandelijkse) vrijdagsessies die we de afgelopen 

maanden hebben gehouden. Bij plasmaverpakking komt de fysicaliteit 

niet in het spel. Bij plasmapakken reis je in zekere zin op de lijn van de 

velden van het universum. En dat is de nieuwe technologie voor 

ruimteontwikkeling.  

De MaGrav, magnetisch veld en zwaartekrachtveld, ligt heel erg op de 

lijn van de materietoestand transport.  (2:10). Wat betekent dat je 



aangetrokken wordt, dat je een veld creëert om aangetrokken te 

worden, of dat je velden creëert om van een positie afgestoten te 

worden. De verpakking heeft te maken met de transmutatie. De 

MaGrav-positionering, het gravitatie- en magnetische veld, heeft te 

maken met het transport van de materietoestand. En ook al doe je 

hetzelfde, wat op een bepaalde manier gedaan wordt met de ezel en 

wat gedaan wordt met de jumbojet. En het verschil in begrip is, volgens 

wat ik zei in het onderricht van vandaag, in hoeveel je begrijpt van 

technologie en wat je wilt toepassen.  

Er is zeker geen controle over transmutatie. Als de Kenniszoekers leren 

hoe ze moeten transmuteren, kan geen enkele regering het 

controleren. Geen enkel ras in het universum kan het controleren. Net 

zoals niemand kan beslissen wat je vannacht droomt. Want het is geen 

droom, het is eigenlijk je Ziel, die door dit universum heeft gereisd. Je 

had geen paspoorten, geen belasting, geen toestemming, je had geen 

visum nodig om te gaan. Waar, in de dimensie van MaGrav technologie, 

in de dimensie van gravitationele magnetische veldtechnologie, we 

regeringen zullen vinden, omdat het fysiek is, of mensen die denken 

dat ze regeren, beperkingen zullen opleggen aan wat, wie kan komen, 

wie kan gaan, en de rest.  

Het mooie van deze technologie is de balans van de rijkdom over de 

hele mensheid. We zullen de extremen van armoede niet zien en we 

zullen de extremen van rijkdom niet zien.  (2:12). Ook al zal er een 

verschil balans van zijn. Een deel ervan zal gedaan worden door de 

technologie, en een deel zal gedaan worden door regeringen, of 

organisaties, om de dingen niet terug te draaien naar erger dan wat het 

was.  



Een van de grootste problemen, in mijn gesprekken met veel 

regeringen in de afgelopen jaren, is dat het openen van de Keshe 

Foundation technologie MaGrav, het ondersteunen ervan, chaos zal 

brengen in de koloniserende landen. Je hebt de vluchtelingen van 

Oekraïne gezien. Je hebt de vluchtelingen van Syrië gezien. Je hebt de 

vluchtelingen van Libië gezien. Je hebt de Iraanse vluchtelingen gezien. 

We hebben vluchtelingen gezien van de Vietnamoorlog in de 

afgelopen 50, 60 jaar. Hoeveel miljoenen zijn er niet verhuisd, 

ontheemd, voor een beter leven. Als je, volgens de Verenigde Naties, 

het totale aantal vluchtelingen van nu en van de afgelopen 60 jaar bij 

elkaar optelt, zal dit, zodra deze technologie wordt vrijgegeven, een 

peanut zijn in wat mensen zullen verhuizen en snel verhuizen.  

Een van de redenen waarom technologie zo vaak wordt tegengewerkt 

en geblokkeerd en al het andere door zoveel regeringen, is dat deze 

technologie vandaag de dag in het openbaar wordt gebracht. Daarom 

onderwijzen we het aan jullie en kunnen jullie het aan anderen leren. 

Het is gewoon voor hoeveel hongerige mensen in derdewereldlanden, 

die derdewereldlanden zijn geworden vanwege de schulden aan de 

koloniserende landen, zullen verhuizen naar de landen die ze 

gekoloniseerd hebben.  (2:14). Ik denk niet dat je ergens in de Verenigde 

Staten, of Engeland, of Frankrijk, of Duitsland ook maar één lege kamer 

zult vinden. Het zal bevolkt zijn. Mensen zullen kaartjes verkopen App 

op de mobiele telefoon. We kunnen je naar Londen sturen om in zo'n 

plek te wonen. Je hoeft geen huur te betalen en niets, en alles is er. Dit 

zijn de realiteiten.  



De manier waarop je naar ons toe kwam, de manier waarop je naar de 

maan en Mars ging, de manier waarop je kwam en je pH-waarde in je 

lichaam veranderde, zeer binnenkort, zodra deze technologie begrepen 

en compleet is, zal het een App-technologie worden. Wat betekent dat 

mensen je overal ter wereld naartoe kunnen sturen door een kaartje te 

kopen op de App. Het enige wat ze hoeven te doen is de energie via je 

koptelefoon af te geven, zoals wij dat doen. Is er dan nog een grens? Zie 

je dan nog steeds een Afrikaan in een, wat ik noem, hut wonen? Dan de 

luxe appartementen in New York, Tokio en Washington. Nu begrijp je 

waarom er zo'n grote weerstand is tegen het werk van de Keshe 

Foundation.  

Ze kunnen het een paar jaar uitstellen, maar ze kunnen het niet 

tegenhouden. Het komt er dus op aan, wanneer je toegang hebt tot de 

plasmatechnologie, plasmapakking, zou je dan op deze planeet willen 

leven die vol is van zoveel misbruik, dan om je eigen dorp te beginnen, 

dorpskolonie op de planeet of ergens waar je je goed voelt. Het dorp 

uitbreiden, niet de heuvel op, maar naar het volgende sterrenstelsel en 

de volgende andere plaats waar je je er goed bij voelt.  (2:16). Dit zijn de 

realiteiten. 

 Maar hoe snel ze er zullen komen is niet dat de kennis en de 

technologie er is. Het is hoe jullie Kenniszoekers uit dit dwaze Gans- en 

MaGrav-spel springen en daadwerkelijk aan de slag gaan met de echte 

kennisontwikkeling van de technologie in de dimensie van de expansie 

van de Ziel, de expansie van het magnetisch veld. En dat is het verschil.  

Nog een vraag? 



Vraag: ... In de laatste lering sprak u over de kosmische stralen. Zijn de 

grenzen van ons universum op enigerlei wijze gerelateerd aan deze 

magnetische veldlijnen waar Zielen kunnen reizen? 

K- Gedeeltelijk ja. Maar het is slechts een deel ervan, niet alles. Er zijn 

bepaalde beperkingen en mettertijd zal de mensheid die leren. Ja. 

Vraag: ... Het punt van verbinding van de magnetische velden van de 

materiële staat en de magnetische velden van het plasma, (2:18). is 

tussen de transmutatie van Zuurstof naar Deuterium door emotie? 

K- Kun je dat herhalen? 

Vraag: Het punt van verbinding van de magnetische velden van de 

materiële staat, en de magnetische velden van het plasma, is tussen de 

transmutatie van Zuurstof naar Deuterium door emotie? Hij zegt: Ik 

vraag dit omdat in de 165e Workshop voor Kenniszoekers, na een 

prachtige lering over de verbinding en omzetting tussen CH3 en CO2, 

een Kenniszoeker vanaf 1:57:58 een vraag stelde over, hoe verandert 

Zuurstof in H2-energie, of het nu door de long is of door emotie? Kunt u 

die kennis alstublieft uitbreiden? Hartelijk dank. 

K- Het is de... We doen het in een fysieke dimensie in de long, maar de 

hele essentie ervan is om de Ziel te voeden. En de doorgang van 

zuurstof door wat ik de ademhalingspassage noem, om de 

ordeafzetting te verhogen of de verhoging van de kracht van de STM te 

veranderen.  



Het proces van... Een van de belangrijkste dingen om te begrijpen in 

het lichaam van de mens en in de dimensie van het leven op deze 

planeet. Zuurstof is de zwaartekracht. Het houdt het leven bij elkaar als 

aminozuur.  (2:20). En dat gaat door het principe in het magnetische 

veld de kracht van zichzelf. Het is het zwaarste element. Koolstof is een 

communicator. Waterstof is de brenger van transport en de opslagtank 

voor stikstof.  

En op een bepaalde manier, als je dit begrijpt, dan kun je op elke plek in 

het universum, wanneer je leven ziet, de combinatie van de velden 

begrijpen die leidt tot creatie en het in stand houden van dat leven, je 

gaat op zoek naar de houder ervan. En als je kijkt naar de Zuurstof en in 

combinatie, conversie naar Deuterium of Waterstof, dan ga je terug op 

de lijn van wat wij noemen, de universele lijn van creatie van 

magnetische velden verbinding.  

Dit geldt voor alle elementen. Maar zuurstof op deze planeet, vanwege 

het zwaartekrachtmassaveld van het plasma, heeft die, wat wij 

noemen, verantwoordelijke positie. Je kunt niet de lichtste zijn en alles 

bij elkaar houden. Maar wanneer je het zwaarst bent, trekt je 

zwaartekracht de anderen samen en positioneer je jezelf ten opzichte 

van hen. En wanneer deze positionering gebeurt, dan creëer je leven, 

want je kunt het in stand houden, je kunt alles ?? (vasthouden) de 

positie, dan krijg je de positie van het, wat wij noemen, communiceren 

om te brengen wat nodig is en wat te geven. Je brengt de opslag, wat 

je nodig hebt, geef je uit, wat je nodig hebt neem je, en dan creëer je 

een lijn van overdracht van energie, (2:22). en creëer je leven.  



In dit deel van, als gevolg van, wat je noemt, magnetisch veld 

positionering van de aarde en zuurstof, en het toevoegen van de 

waterstof aan het, geeft deze mogelijkheid om het. Als je er naar kijkt, ik 

kijk naar het water, water of is een mooi vloeibaar gas. Als je begrijpt 

dat de combinatie van twee gassen een vloeistof oplevert. Je hebt 

waterstof en zuurstof. En dan creëert deze gemene deler, door de 

aanwezigheid van zuurstof, de gemene deler van de 

zwaartekrachtmassa-energie voor eiwitten of aminozuren. Daarom 

blijft aminozuur vloeibaar in deze omgeving. En daarom bestaat 95% 

van ons lichaamsgewicht, min of meer, uit watermassa.  

Als je eenmaal de fysiologie van de magnetische plasmatische velden 

begrijpt, dan zie je hoe men verbonden is, en hoe het leven gecreëerd 

is, en hoe het leven verbonden is en wat het zwaartekrachtveld van het 

leven in een bepaalde tijd en positie en plaats houdt. Zuurstof is een 

van de hoofdrolspelers in het leven, omdat het aan de ene kant een 

gemeenschappelijke noemer heeft in de vloeistof van deze planeet, 

namelijk water. En tegelijkertijd heeft het een gemeenschappelijke 

noemer in de structuur van het levenslichaam, namelijk aminozuur.  

(2:24). Daarom, wanneer het zich combineert met een ander element, 

geeft het de flexibiliteit van het weefsel, een plant en al het andere.  

En dan heb je het, wanneer je het aminozuur hebt met je reserve 

Waterstof's en verbinding met het aminozuur weer, en verbinding in 

lijn, dan breng je actief leven. Want je hebt drie Waterstoffen die 

voortdurend met elkaar in wisselwerking staan en jongleren om 

veldkrachten. En Koolstof moet dat spel spelen in aanwezigheid van 

Stikstof. Dan zie je hoe het leven op deze planeet ontstaat. En waarom 

onze proteïnen, onze vloeibare, hoe noem je dat, dynamisch zijn en zich 



altijd tot water maken. Je hebt het gezien, dit had je moeten begrijpen, 

toen je de Gans-dozen maakte, hoe je de laag aminozuur bovenop 

krijgt. Omdat het aminozuur van nature een Zuurstof heeft, het 

zwaarste element dat zich verbindt met een andere Zuurstof, die zich in 

het water bevindt.  

Nog een vraag? 

V: ... Hallo meneer Keshe, wat is de rol van het heiligbeen in de structuur 

van de menselijke lichamelijkheid? Dank u. 

K- Wil je je, wat ik noem, fantastische systeem gebruiken en ons laten 

zien wat het is?  

(2:26). 

R: Oké, een momentje. 

K- Ik wed dat onze vertaler zich op het hoofd krabt. Hoe vertalen? En 

waar is het?  

R: Even kijken. Het heiligbeen, ik geloof dat het heiligbeenwervels zijn, 

er zijn er blijkbaar meerdere, van S1 tot S5. En eigenlijk is het heiligbeen 

het middelste deel van deze anatomische botten, in wezen de basis van 

de wervelkolom. En de wervels van de wervelkolom gaan naar het 

heiligbeen. 

K- Wat we een staartbeen noemen. Dit stamt uit de tijd dat we nog een 

staart hadden, als wezens. En naarmate we meer rechtop gingen zitten, 

verloren we geleidelijk de staart en boog het bot in. En nu is het er nog 

steeds. Het is een deel van de ondersteuning van het skelet om rechtop 

te zitten, of om je vast te houden zodat je niet achterover valt. En heeft 



niet veel.  (2:28). Het is het deel van de geschiedenis van de mens toen 

hij een zoogdier was met een staart. Maar nu gebruiken we het om te 

balanceren.  

Het heeft een zeer interessante, zoals je het noemt, veld transmutatie. 

En het heeft veel te maken met voortplanting via de STM. We zullen dit 

ergens in de toekomst onderwijzen. Waar dit, vooral de onderkant van 

de staart, de bezorger van het veld is door insluiting van de Ziel. Het is 

een beetje te vroeg om dit te onderwijzen, maar het maakt er deel van 

uit.  

Nog een vraag? 

V: ... Waar plaats je de tweede hoofdtelefoon als je bijvoorbeeld een dier 

wilt helpen dat niet bij je in de buurt is? 

K- We zullen dit tijdens de sessie doornemen. Als er vragen zijn, geven 

we aan het begin een paar minuten de tijd om vragen te stellen. 

V: ... Kan ik meer dan één Ziel ondersteunen in een sessie?  (2:30). 

R: Ik denk dat je al eerder hebt gezegd, slechts één persoon per 

hoofdtelefoonopstelling. 

K- Ja, want het is verbonden met je e-mails, dus je kunt niets anders 

doen. 

V: ... Hoe zullen de mensen die de Engelse taal niet begrijpen de 

verbinding in deze sessies beheren? 



K- Meestal hebben we vertalers voor de talen. 

R: Ja, het lijkt minstens een half dozijn van de populaire talen te zijn. 

K- Je hebt de Duitsers, de Engelsen, de Fransen, we hebben de Iraniërs, 

we hebben de Chinezen, we hebben de Portugezen, iemand anders? Ik 

denk dat dit de talen zijn. Italianen. Ja. Het wordt direct vertaald in de 

sessies. Dat hebben we tot nu toe gedaan. Maar omdat deze sessies er 

zijn, absorberen mensen het direct, begrijpen ze het. 

V: ... Kunnen mensen met implantaten de sessies in juli bijwonen?  

K- We raden je aan om het niet te doen. We raden je aan om het niet te 

doen.  

R: Je zei, je zei dat je weet hoe je de effecten van plasmavelden kunt 

omkeren, dus is het mogelijk om de effecten op implantaten om te 

keren en de rest van het lichaam in de plasmatoestand te laten, (2:32). 

tijdens de plasmaprocessing, zodat het kan genezen, wat er ook mis is 

en niet tegelijkertijd de implantaatzones aantast? 

K- Ja, ja, maar dat is voor speciale gevallen. Maar niet voor collectieve 

sessies zoals deze.  

Nog een vraag? 

V: ... Heeft u de steun van de Universele Gemeenschap, ik bedoel, het 

verraad van de Belgische Koning en Gates etc., zou u, zou u iets doen 



om deze wetenschap te stoppen, zoals deze zwarte opp mensen, die 

wetenschappers vermoorden... 

K- Ze zijn er al mee bezig en ze zijn er erg druk mee. Ze zijn er nog 

steeds mee bezig en ze zijn er erg druk mee. Je moet begrijpen dat je 

een punt raakt dat erg, wat ik noem, we zijn er niet gevoelig voor, maar 

het is een feit dat deel uitmaakt van het werk van de Keshe Foundation. 

Veel van de dingen waar we bij betrokken raakten en in vastzaten, en 

waar we zelfs vandaag nog in vastzitten, en waar we mee vechten, met 

de Belgische structuur, was het overbrengen van de Keshe Foundation 

naar België. 

En het werd allemaal ingesteld en vervolgens gebruikt door mensen 

die binnen de Keshe 

Stichting. En toen we ons van hen gingen ontdoen, probeerden ze nog 

steeds problemen te veroorzaken. Maar in het algemeen, wanneer er 

geen koningschap is, en wanneer we aan het einde komen van deze 

koningschappen, en dan zal die staat, die regering, dat land, weer 

oplossen in.  

Ik sprak hierover met een van de Kenniszoekers, de afgelopen dagen, 

(2:34). over hoe dit land werd opgericht en het gaat terug naar wat het 

was. Dit land is niet meer ons probleem en hoofdpijn. We zijn verder 

gegaan en na verloop van tijd zal het door henzelf worden verwerkt. 

Het misbruik en het uitmoorden van verschillende manieren en 

verschillende dingen, verschillende mensen, ten voordele van heersers, 

is geen exclusiviteit van één natie.  

Nog een vraag? 



V: ... Kan men de kennis en het begrip van plasmatechnologie tijdens 

de sessies in juli op peil houden? 

K- Herhaal. 

V: ... Kan men de kennis en het begrip van plasmatechnologie tijdens 

de sessies in juli op peil houden? Dank u. 

K- Ik weet het niet, het is een vraag die ik niet kan beantwoorden. 

Hangt af van de aanwezige Kenniszoekers, begrepen, willen delen via 

hun Ziel.  (2:36). 

R: Dat hangt ook af van iemands intentie en zo. 

K-Ja. Tenzij je mijn brein wilt aftappen, wat ik denk dat ik niet doe. Ook 

al zijn we in sessie, we zijn buiten de sessies. Dat is de manier waarop 

we ons opstellen. Ook al blijven we in de meeste sessies, we zijn in alle 

sessies, maar we zijn buiten de sessies. We houden dat beperkt tot 3 of 

4 mensen van de Keshe Foundation, op dat niveau. De mensen die 

buiten de sessies opereren, maken meestal geen deel uit van de sessie, 

dus hij kan er geen gebruik van maken. Of ze worden niet betrokken in 

het proces. Tenzij ze daarvoor kiezen.  

Nog een vraag? 

Vraag: ... Meneer Keshe, goedemorgen, iedereen bedankt voor alle 

liefde en geduld. U zegt altijd dat de Ziel bewust is, wanneer we een 

koepel creëren met de intentie om een toestand van liefde en vrede te 

creëren voor andere Zielen die in bepaalde conflicten zitten en niet 



kunnen zien dat door vrede en dienstbaarheid het veel eenvoudiger 

zou zijn, begint er op de een of andere manier een communicatie te 

ontstaan. Is deze communicatie bewust, zelfs voor degenen die de 

kennis niet hebben, of zijn wij degenen die proberen te begrijpen dat 

we ons ervan bewust zijn? 

K- Het is een combinatie van beide. Het is geen exclusiviteit van 

Kenniszoekers, het is geen exclusiviteit van de mens. Het is een 

combinatie van alles wat ervoor nodig is. We dragen eigenlijk inherent 

een deel van onze genetische code met ons mee.   (2:38).  

Je moet je iets realiseren dat heel natuurlijk is, in alle 

scheppingsprocessen, namelijk dat zelfs onze hersenen een sectie 

hebben die verantwoordelijk is voor de interface tussen de STM en de 

STP van de mens. Wanneer je kijkt, wanneer je de positie van de Ziel 

vindt, zie je altijd die interface lijn. Dit is waar ik eerder vandaag over 

sprak, dat waar we een lijn trekken tussen de lichamelijkheid en het 

plasma, in de emotie. En ons brein is specifiek ontwikkeld, niet wij, alle 

dieren, alle wezens die een brein, Ziel, structuur hebben, voor dat doel, 

voor dat effect. Om te vertalen, om over te dragen, om, hoe je het 

noemt, te synchroniseren, tussen de twee emoties en twee dimensies 

van de Zielen. En geleidelijk aan, en zij die hier meester in worden, 

zullen een prachtige tijd hebben om dit te doen.  

Nog een vraag? 

Vraag: ... Dus de Ziel zit in het derde ventrikel en de 

ruggenmergvloeistof wordt erdoor opgeladen om tijdens het reizen in 



kracht af te nemen om bepaalde veldenergieën te geven voor 

bepaalde delen van de organen, zoals de zonnestralen?". 

K- Wat? 

R: Ik dacht al dat je dat zou zeggen.  (2:40). Dus de Ziel zit in de derde 

ventrikel, ik denk in het hart zegt hij, en de ruggenmergvloeistof wordt 

erdoor opgeladen, om in kracht af te nemen terwijl het reist, om 

bepaalde veldenergieën te geven voor bepaalde delen van de organen, 

zoals de zonnestralen? 

K- Ik begrijp dit niet, waar is de Ziel naar het hart gegaan? 

R: Ik denk dat hij zegt dat, als de Ziel in het hart zit, het is alsof de 

stralen van de Zon uitstralen naar de ruggenmergvloeistof, die dan 

naar de organen gaat om ze van energie te voorzien. Is dat de manier 

waarop het werkt? 

K- Niet echt.  

Als je het hart van een man hebt, kun je geen man maken. Als je de 

hersenen van een man hebt, kun je een man maken. Dus ik denk dat je 

je antwoord wel hebt. 

R: Hmm, dat is een goed punt. 

K- Zullen we het voor vandaag houden, of zijn er nog meer vragen? 

R: Hij zei dat het de derde hersenkamer was waar hij het over had. Oké, 

dus, is dat een soort van verband? 



Misschien moeten we het afronden, meneer Keshe. 

K- Ja, we zijn klaar voor vandaag. Hartelijk dank voor vandaag en 

alsjeblieft, als je meedoet aan de drie sessies, probeer dan zo snel 

mogelijk af te ronden. En we zullen je laten weten hoe je het systeem 

moet gebruiken, maar zorg ervoor dat je ten minste twee koptelefoons 

hebt. Sommigen van jullie hebben er misschien 3 nodig als jullie 

verschillende dingen willen doen, (2:42). (2:42) en dingen voor jezelf 

onderzoeken en ontwikkelen.  

En zoals ik al zei, degenen onder jullie die hebben geprobeerd om naar 

Linz en de Keshe Foundation tentoonstelling in Linz te gaan, zullen 

waarschijnlijk eind volgende week sluiten. Als we het verschuiven naar 

de volgende week, dan is dat het. We sluiten onze activiteiten in 

Oostenrijk. De tentoonstelling verhuist de komende weken naar een 

van de prachtige wereldsteden en daarna gaan we verder met andere 

werken van de Keshe Foundation. Hartelijk dank voor vandaag en tot 

volgende week. 
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